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STYREMØTE HENNING IL

Dato: 29.01.2024 Deltakere: Tilstede Ikke tilstede
Tid: 1900 - 2030 Leder Per-Ole Austmo X
Sted: Klubbhuset Kasserer Vegard Forbord X

Sekretær Kristin Rannem X
Styremedlem Randi Nilsen fra 20.15
Styremedlem Trine Axelberg X
Styremedlem Jeanette Holm Reinholdsen X
1. vara Judith Marie Moen X
2. vara Odd Reidar Austmo X
Ski Vegard Forbord X
Fotball Jon Sokrates Kolset X
Trim Maren Nonstad X

Referent Kristin Rannem Ressursgruppa Trond Iversen X

Sak: Behandlet: Ansvarlig/frist:
01/24 Godkjenning av innkalling og sakliste

Vedtak: godkjent

Per-Ole

02/24 Godkjenning av protokoll fra forrige møte (22.10)

Vedtak: godkjent uten merknader

Per-Ole

03/24 Faste saker

a) Økonomi 2023

Per-Oleth/Vegard



Bankkontoer

Oppsummert: vi har god kontroll på økonomien.



Fast status fra gruppene -

Aktivitet, deltagelse og planer.

b) Status fotballgruppa

● Samarbeidslag med Sparbu på de eldste g -12 og -13.

○ De er en stor gruppe (28 stk).

○ De trener vinteren også.

○ De skal på Storsjø-cup

● Samarbeidslag med Sparbu med jente -14 og -15.

● Samarbeidslag mellom gutter -14, -15, -16.

○ De har startet med vintertrening en gang i uka og fotballstyret har

bestemt at det blir en vintertreningsavgift på 500 kroner.

● jenter/gutter -17 har mixlag og er nok spillere til et år til

● Fotballstyret må undersøke hvordan ståa er blant -18-gjengen.

c) Status skigruppa

● Gjennomførte team-sprint før jul

● Har gjennomført første KArusellrenn

● Skileik og skitrening er i gang

○ Jørgen Wekre er med på ca halvparten av treningen, den andre

halvparten ordnes av foreldre.

○ Knut har fått ny vifte i smørebua. Topp kvalitet!

○ Godt oppmøte.

● Skihyttedugnaden er fylt opp.

d) Status trimgruppa

● Alidrett

○ bhg - godt oppmøte hver uke!

○ 1. trinn - ok oppmøte. Foreldrestyrt.

○ 2. og 3.-trinn, lavt oppmøte, så de fra 4. trinn som ønsker har vært med

der også. Styres av aktivitetsledere.

● Tour de Ski

○ Lite deltakere sammenlignet med i fjor.

○ RørTek er sponsor.

○ Steinkjer Idrettsråd sponser 6000 til Gjesteboka.

● Dametrim

○ Hver onsdag. Godt oppmøte

○ Luftet innkjøp av treningsmatter (10 000). Trimgruppa bestemmer dette

innad i gruppa.

○ Flytte av nøkkelboks.

● To-mannsstaffet

○ Arrangeres i august

○ Det er kommet forespørsel om å arrangere Mai-stong-løp. Trimgruppa

vurderer.

● Løpetrening

○ oppstart etter påske

● St. Olavsløpet



○ Ambisjoner om å delta. Må finne folk som vil løpe. Samarbeidslag med

Sparbu.

e) Status bygg og anlegg: Poengtrøa

● Varmtvann og do er fikset.

● Det er potensialet for å gjøre med. Dette bør det være ambisjoner om å få fikset i

2024.

● Banen ble spylt i fjor. Det er også gravd mye.

f) Status bygg og anlegg: Henningvola

● Mangler noen utbedring av elektrisk karakter

● Det er hogget ved

● Varmpumpa er ok, men det er bestilt service.

g) Status ressursgruppa

● Laget skilt: Dreftstu.

● Den gamle utstyrsbua er flyttet til bunnen av skitrekket, vurderer å lage trapp.

● Har bestilt brikker til konkurranseløypa. Kommer til å være hovedfokus i år.

● Hugger ikke trær i år.

● To nye termometer satt ut i kaffedalkrysset og på Ravvelvola

● Stien til Svartberget: utbedrer.

● Gamle kryss har blitt nye igjen.

● Singelplater er flyttet fra pensjonisten til Svartberget.

● Godt samarbeid med Trimgruppa.

○ Forslag til nye topper (Vekthaugen og Fanthaugen)

● Planlegger Mokka-turen.

○ De har fått 8000 til buss

● Bestilt nye skilt

● Undersøkt muligheten for værstasjon.

○ Undersøke om hytteierforeninga vil være med?

h) Status Steinkjer skidrift

● Styremøte gjennomført.

○ Skidrift får 100k mindre i støtte fra kommunen i 2024. Har etterspurt

avdelingsregnskap.

j) Status Bulleråskomiteen

● Renn 10. mars 2024.

● Er idrettslaget interessert i å legge ut for å lage Bullerås-pølsa?

k) Status turrenn Mokk - Henningvola påska 2024

● Trond Iversen har kontroll.

● Personer som skal kobles på, er koblet på.

l) Status e-sport

● det er tanker i omløp.

m) Status “Henningkarran”



● Kaffe sist tirsdag i måneden.

● Trond har snakket med de om å komme å holde innlegg.

● Se på muligheten om de kan utføre noe dugnadsarbeid?

n) Sponsor

● Ikke noe nytt

o) Dialog med Fjellstyret/Statsskog

● God dialog.

04/24 Sak til årsmøte: Mulig etablering av butikklokale i klubbhuset

Planene ble presentert i forrige styremøte. Styret ønsker å behandle dette som egen sak

på årsmøte for å få bred aksept for gjennomføring av planene. Det presiseres at det ikke er

vedtatt å etablere en butikk, men for å kunne gjøre dette så må årsmøtet gi en fremtidig

fullmakt til å bruke deler av klubbhuset til butikklokale.

Vedtak: Dette blir sendt ut sammen med sakspapirene til årsmøte

Vegard

05/24 Utleieinstruks og reglement for klubbhuset og skihytta

Det er et behov for å lage en enhetlig utleieinstruks for skihytta og klubbhuset. Vedlagt
ligger et utkast til diskusjon:
https://docs.google.com/document/d/1CGHR09w5BwlYtzl61Qis26SnC5bFLlcHJtmcvy7TJpI
/edit?usp=sharing

Vedtak: Det blir laget et utkast som vi tar stilling til på første styremøte etter årsmøte.

Møteplan
(for
hovedstyret)

Årsmøte 29. februar - Klubbhuset kl 1900 - 2030

Vegard deler mal for årsmelding med alle gruppene.

Saker til behandling på neste møte:

- Forslag om å samle avtroppende og påtroppende styre etter årsmøte. Be inn løypekjørere og ressurser. Felles

middag.

- Utleieinstruks.

Vedlikeholdsplan

Hva skal gjøres? Hvem skal gjøre? Frist

Klubbhuset gjøres ferdig Dugnad

Skihytta - nytt kjøkken Dugnad

https://docs.google.com/document/d/1CGHR09w5BwlYtzl61Qis26SnC5bFLlcHJtmcvy7TJpI/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/document/d/1CGHR09w5BwlYtzl61Qis26SnC5bFLlcHJtmcvy7TJpI/edit?usp=sharing

